
 
 

Zápisnica zo zasadnutia 

Akademického senátu VŠ Danubius Sládkovičovo 

dňa 19. decembra 2023 o 10.30 hod. v zasadačke VŠ Danubius 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Ján Králik, CSc,  

prof. PhDr. Monika Čambáliková, CSc.   

PhDr. Zuzana Kulašiková, PhD.,  

doc. PhDr. Antonín Kozoň, PhD.,  

Ing. Eva Jurínová,  

Ing. Eva Pacovská  

doc. PhDr. Hermína Mareková, PhD (online) 

Mgr. et PhDr. Tomáš Klokner, PhD., univ. doc. (online) 

Timea Sojáková- Mikulicsová  (online) 

Bc. Karin Pistovičová (online) 

 

Ospravedlnení: 

Boris Kapusta                                                                     

PhDr. Jana Šipoš                                                                

Martin Gablovský                                                               

Bc. Andrea Vassová                                                           

 

Predseda AS VŠ Danubius doc. Ing. Ján Králik, CSc. otvoril zasadnutie členov AS. Potom 

oboznámil prítomných s navrhovaným programom zasadnutia, ktorý bol uvedený na pozvánke 

a navrhol doplnenie programu o Správu k programu ERASMUS+ za rok 2023, ktorá bola 

predložená písomne dodatočne. Program rokovania AS VŠD bol schválený v nasledovnej 

štruktúre:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2. Informácia o plnení uznesení AS VŠ Danubius od 13.04.2023 

3. Informácia o zámeroch vo vzdelávacej, výskumnej, vývojovej, umeleckej alebo  

            ďalšej tvorivej činnosti fakúlt. 



4. Správa o hospodárení VSD Sládkovičovo za rok 2022 

5. Schválenie nových členov VR VŠD 

6. Správa o agende ERASMUS+ za rok 2023 

7. Rôzne 

8. Prijatie uznesenia 

9. Záver  

 

Po jednomyseľnom schválení programu rokovanie AS VŠD pokračovalo bodom 2), 

v ktorom bola informácia o plnení uznesení AS VŠ Danubius a o činnosti školy od 13.04.2023 

do 31.12.2023. Predseda AS VŠD doc. Ing. Ján Králik, CSc. k plneniu uznesení AS VŠD 

informoval a pripomenul aj konanie akreditačnej komisie a podal stručne informáciu 

o pripravovanom rokovaní Vedeckej rady VŠD.  

 

V bode 3) predseda otvoril diskusiu k písomne predloženým informáciám o zámeroch vo 

vzdelávacej, výskumnej, vývojovej činnosti fakúlt. V diskusii boli pripomienky k štruktúre 

informácií a návrhy na doplnenie informácie. Od členov senátu za jednotlivé fakulty boli 

podané doplňujúce informácie k správam. Doc. Ing. Ján Králik, CSc. navrhol spracovať 

jednotnú základnú metodiku pre fakulty na vypracovanie správ, ktoré by prinieslo odstránenie 

následného problematického hodnotenia a porovnávania výsledkov fakúlt a ich vízie 

k dlhodobej stratégii VŠD. 

 

K bodu 4) predseda uviedol Správu o hospodárení VŠD Sládkovičovo za rok 2022 a na 

základe písomného dokumentu konštatoval, že za rok 2022 skončila Vysoká škola Danubius 

s.r.o., ako majiteľ a prevádzkovateľ VŠD so ziskom 43.424 €. 

   V diskusii doc. PhDr. Antonín Kozoň, PhD., v kontexte s ekonomickými výsledkami   

navrhol odporučiť  Správnej rade  VŠD zaoberať sa možnosťami navýšenia počtu študentov na 

jednotlivých fakultách, s čím súvisí aj význam podnietenia iniciatívy na vlastný marketing 

a inzerciu jednotlivých fakúlt.  

  Prof. PhDr. Monika Čambáliková, CSc. v danej súvislosti odporúčala zvýšiť počet 

študentov doktorandského štúdia, o ktoré je veľký záujem. Mal by však byť viazaný na 

adekvátne navýšenie pedagogických zamestnancov. Voľba adekvátnej stratégie je však podľa 

nej viazaná na konkrétne analytické údaje, ktorými však  plne nedisponujeme. 

        



V bode 5) predseda senátu predniesol doplňujúci návrh k písomne predloženým návrhom 

na doplnenie VR VŠ Danubius ešte o doc. PhDr. B. Kováčika, PhD z UMB Banská Bystrica. 

Členovia senátu po krátkej diskusii súhlasili s predloženými návrhmi na personálne zmeny 

vo Vedeckej rade VŠD Sládkovičovo, tak ako boli navrhnuté. 

V bode 6) predseda AS uviedol Správu o agende ERASMUS+ za rok 2023 ku ktorej bola 

krátka diskusia z časových dôvodov. Senát správu zobral na vedomie. 

 V diskusii Prof. PhDr. Monika Čambáliková, CSc. navrhla motivovať viacej k čerpaniu 

prostriedkov z programu Erasmus, je to odborne a finančne výhodné pre všetky zúčastnené 

strany. 

Predseda AS navrhol doplniť návrh uznesenia zo zasadnutia AS VŠ Danubius 

o odporúčanie, aby fakulty zvážili možnosti zvýšenia čerpania finančných prostriedkov 

z programu  Erasmus.  

 

K bodu 7) rôzne predseda AS informoval, že doc. JUDr. Ivan Podhorec, PhD. ukončil 

činnosť v senáte a je potrebné doplniť senát o zástupcu Fakulty práva Janka Jesenského VŠD. 

Preto požiadal zaradiť  do uznesenia z AS VŠD aj žiadosť o doplnenie člena AS VŠD z FPJJ 

VŠD. 

Prof. PhDr. Monika Čambáliková, CSc. v mene celého AS fakulty poďakovala doc. Ing. 

Jánovi  Králikovi, CS, za neúnavnú a poctivú prácu pri príprave zasadnutí AS v uplynulom roku 

2023. 

 

V závere rokovania predseda AS doc. Ing. Ján Králik, CSc. poďakoval  všetkým členom 

senátu za prácu a za ústretovosť pri organizovaní hybridnej formy rokovaní. Zároveň členovia 

senátu navrhli poďakovať aj pedagógom, zamestnancom VŠ a popriali všetkým úspešný rok 

2024. 

 

UZNESENIE 

1. AS VŠD berie na vedomie informáciu o plnení uznesení od 13.04.2023. 

2. AS VŠD berie na vedomie informácie o zámeroch vo vzdelávacej, výskumnej, 

vývojovej, umeleckej ďalšej tvorivej činnosti jednotlivých fakúlt VŠD Sládkovičovo s 

pripomienkami. 

3. AS VŠD berie na vedomie Správa o hospodárení VSD Sládkovičovo za rok 2022.  

4. AS VŠD berie na vedomie personálne  zmeny v členstve Vedeckej rady VŠD: 



Noví interní členovia VR: 

prof. JUDr. Ján Cirák, CSc.                             Fakulta práva Janka Jesenského 

doc. ThDr. Juraj Spuchľák, PhD.                     Fakulta sociálnej práce 

Noví externí členovia VR: 

doc. Ing. Jiří Dušek, Ph.D.                                VŠERS, České Budejovice                         

doc. PhDr. Branislav Kováčik, PhD.                 UMB, Banská Bystrica 

MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH                Lekárska fakulta UK, Bratislava 

5. AS VŠD žiada vykonať doplňujúce voľby na Fakulte práva Janka Jesenského do AS 

VŠD.  

6. AS VŠD odporúča fakultám VŠD, aby viac využívali možnosti programu Erasmus. 

7. AS VŠD ďakuje učiteľom, zamestnancom a študentom za ich prístup k povinnostiam na 

VŠD v roku 2023 a praje úspešný rok 2024. 

 

„Návrh uznesení bol jednomyseľne prijatý“. 

 

doc. Ing. Ján Králik, CSc. v.r. 

predseda AS VŠ Danubius v Sládkovičove 

 

 

Zapísala: PhDr. Zuzana Kulašiková, PhD.  v.r. 

V Sládkovičove 19. decembra 2023 

 

                                        

 

 

 

https://www.facebook.com/vsers.cz?__cft__%5b0%5d=AZUdyjn6PR359pngntTFp_pb5pZqxSfeOnI_fVzg5FHsGPTSvynQ36XgyDJddkmoutx3vPsR0VI1FHeext0RF1POQnvoojc9b5RJOgyXQ5FqsBbl1jlCRLqXJ1-u3MJ5I3X5vmDqdc4AVF-zzo-gFmpHuEIp7bCb1x6XSursG0t3jQ&__tn__=-UC%2CP-R

